To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Date: 20–12–2020 04:11:28 PM

Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY

Subject: Response related to material

information in media

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان

اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 20-12-20 PM 04:11:28 الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية

المنشورة في وسائل الاعلام

Transcript of the report:

HIS EXCELLENCY THE CHAIRMAN OF THE **SECURITIES COMMISSION**

Subject: Disclosure of material information

Referring to rumors circulating in the media and social media about a deal to sell the Refinery, the company would like to confirm the following:

- The company is owned by about (34,000) shareholders, the biggest shareholders are the General Social Security Corporation (20%) and the Islamic Development Bank (IDB) –Jeddah (6.25%) of the capital . the (34000) shareholders are the general assembly and decision makers of the company .
- 2 . The company does not intend to sell the Refinery and has not received any offer in this regard .

We confirm that only the Board of Directors عن الشركة هي رئيس مجلس إدارتها ورئيسها Chairman and the Chief Executive Officer of the Company are the authorized entities to declarations on behalf of the Company.

ENG. ABDEL KARIM ALAWIN

CHIEF EXECUTIVE OFFICER

معالى رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية تحية طيبة وبعدء،،

نص التقرير:

بالإشارة إلى الإشاعات التى يتم تداولها في الإعلام ووسائل التواصل الاجتماعي حول صفقة لبيع مصفاة البترول الأردنية، تود الشركة أن تؤكد ما يلى :-

 الشركة مملوكة لحوالى (34000) مساهم أكبرهم المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي بما نسبته (20%) من رأس المال يليها البنك الإسلامي للتنمية – جدة بما نسبته (6.25%)، وهؤلاء المساهمون هم الهيئة العامة صاحبة القرار في الشركة. 2. ليس لدى الشركة أى توجه لبيع المصفاة ولم تتلقى عرض بهذا الخصوص. ونعود لنؤكد أن الجهات المخولة بالتصريح

> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، الرئيس التنفيذى المهندس عبدالكريم علاوين

Date of occurrence of material event: 19– 12-2020

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: Farah Nedal Yousef AL-Ansari Position: Dewan

تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 19–12–2020

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. Farah Nedal Yousef AL-Ansari الإسم:

ديوان

التنفيذي فقط.